
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  26 DE 
SETEMBRE DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 26 de setembre de 2005, a dos quarts de deu de la nit, es reuneix a la 
Sala  de  Sessions  de  l’Ajuntament,   el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió  extraordinària,  sota  la 
Presidència de l’Alcalde el  SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS,  l’assistència dels 
Tinents d’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL, el 
SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels 
Regidors  el SR.  XAVIER MARTÍ ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI VILLAR LIARTE,el  SR. 
JOSEP  ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA. 
PILAR MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS,  el SR. XAVIER HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat les actes de les sessions del 7 i 27 de juliol de 2005.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

El Sr. Vallverdú diu que no és té un criteri clar a l'hora de donar subvencions. Que Saint Gobain té 
75.000 € de subvenció i que això s'hauria de mirar.

QUART  PUNT:  VERIFICACIÓ  DEL  TEXT  REFÓS  DE  LA  NORMATIVA  DEL  PLA 
ESPECIAL DE REFORMA INTERIOR DE MONTBLANC (PERI).

El Sr. Vallverdú diu que es tracta d'un tràmit però diu que hi ha documentació que no tenen com els 
annexos.

El Sr. Andreu diu que es tracta d'un acte de tràmit i que votaran afirmativament.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat amb els vots favorables  dels grups ApM, 
CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vist que s’ha elaborat el  Text Refós de la Normativa del Pla Especial de Reforma Interior  de 
Montblanc (PERI)   amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats fins a 
l'agost de 2005.

Vista la necessitat de procedir a la publicació del Text Refós de la Normativa del Pla Especial de 
Reforma  Interior   de  Montblanc  (PERI)  amb  la  incorporació  de  les  modificacions  puntuals  i 
recursos aprovats fins a l'agost de 2005.

Vista  la  Disposició  transitòria  vuitena  del  Decret  Legislatiu  1/2005,  de  26  de  juliol,  pel  qual 
s'aprova el text Refós de la Llei d'Urbanisme, on s'estableix l'obligació de publicació de les normes 



urbanístiques d'instruments de planejament aprovats entre l'entrada en vigor de la Llei 7/1985 i la de 
la Llei 2/2002 o d'instruments en tràmit que no han estat publicades.

Per tot això esmentat anteriorment s'acorda:

PRIMER:  Verificar  el  Text  Refós  de  la  Normativa  del  Pla  Especial  de  Reforma  Interior   de 
Montblanc (PERI)   amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats fins a 
l'agost de 2005

SEGON: Trametre a la Comissió Territorial d’Urbanisme la notificació del present acord juntament 
amb el  Text Refós de la Normativa del Pla Especial de Reforma Interior  de Montblanc (PERI) 
amb la incorporació de les modificacions puntuals i recursos aprovats fins a l'agost de 2005, per tal 
que procedeixi a la seva verificació i a l’ordenació de publicació en el DOGC de forma gratuïta.

CINQUÈ  PUNT:  APROVACIÓ  DE  LA  GESTIÓ  DIRECTA  I  COMPARTIDA  DE  LA 
TELEVISIÓ LOCAL AMB TECNOLOGIA DIGITAL.

El Sr. Vallverdú diu que l'acte d'avui és només manifestar la voluntat. Diu que si es comença a 
matitzar l'acordo a prendre decisions vol anar a les reunions per poder intervenir.

El Sr. Huguet diu que està d'acord amb allò expressat pel Sr. Vallverdú. Diu que és imprescindible 
que l'oposició rebi tota la informació referent a aquest tema.

El Sr. Mogas diu que donaran suport a la moció. Agraeix que s'aprovi el mateix text que el seu grup 
va portar a l'anterior Ple. Celebra que l'equip de govern hagi canviat d'opinió i demana que se'ls 
tingui informats de totes les novetats que puguin haver.

El Sr. Carreras diu que la voluntat es formar part i que quan se sàpiga quelcom més parlar-ho entre 
tots els grups municipals.

El Sr. Llort diu que la reunió va ser dos dies després de l'últim Ple. Diu que de moment només es 
manifesta la voluntat de formar part i posteriorment s'haurà de coordinar amb tots els ajuntaments. 
Diu que mantindran informats a tots els regidors.

Sotmés el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat amb els vots favorables  dels grups ApM, 
CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

Atès que l'Ajuntament va rebre una carta del subdirector general de Mitjans Audiovisuals de la 
Generalitat, Santiago Ramentol i Massana, enviada amb data 17 de maig de 2004, al voltant del 
procès que està en marxa pel que fa al futur mapa televisiu català amb la implantació de la televisió 
digital terrestre (TDT).

Atès que en la citada carta, la Generalitat deia que el municipis inclosos dins de cada demarcació 
podran acordar la gestió directa d'un dels quatre programes de televisió local amb tecnologia digital 
inclosos en el canal múltiple corresponent. I afegia que la decisió haurà de ser adoptada pel Ple de 
cada corporació municipal, i l'esmentat programa serà atribuït conjuntament als municipis inclosos 
en l'àmbit de cobertura del canal, que així ho hagin sol.licitat.

Atesa la reunió informativa del dia 28 de juliol de 2005 a càrrec del Director General de Mitjans 
Audiovisuals, el Dr. Santiago Ramentol.

Per tot l'exposat s'acorda : 



PRIMER.- Expressar la voluntat i l'interès de l'Ajuntament de Montblanc de gestionar directament 
i de forma compartida amb la resta de municipis que ho hagin sol.licitat, un programa de televisió 
local amb tecnologia digital dins del canal múltiple corresponent a la zona de Tarragona.

SEGON.-  Comunicar  aquest  acord  a  la  Subdirecció  General  de  mitjans  Audiovisuals  del 
Departament de Presidència de la Generalitat de Catalunya.

SISÈ PUNT: RECTIFICACIÓ D'ERRORS MATERIALS EN L'APROVACIÓ INICIAL DE 
LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DE PLA GENERAL SUNP 1, DELIMITACIÓ SECTOR 1A

El Sr. Vallverdú diu que el poble està creixent d'una manera desmesurada. Diu que al mateix Ple on 
es va fer l'aprovació ja es va fer una altra modificació per errades i ara torna a passar. Diu que les 
coses es fan malament.

El Sr. Huguet diu que hi ha problemes amb l'urbanisme. Diu que s'ha de veure que algú tenia raó 
quan deia que un membre de la corporació s'havia d'absentar de la sessió. Diu que hi ha zones com 
la batedora on no es fa res perquè no hi ha interès en canvi d'altres si que hi ha. Entenen que no és 
lògic i com que li resten dubtes sobre si tothom pot votar o no, no votaran a favor. Lamenta tenir 
tants errors materials.

El Sr. Andreu diu que aquest punt ve del Ple anterior. Pregunta al Sr. Secretari si al punt que es 
modifica avui es modificaven un sector o els dos. Diu que el Sr. Alcalde el va acusar a l'anterior Ple 
de no llegir la documentació i avui es veu que no era cert.

El Sr. Campdepadrós diu que s'incrementa la densitat perquè tot i que la política urbanística amb el 
Pla General de 1997 era de mantenir les densitats baixes, que és consumir molt terreny per pocs 
habitatges,  ara  la Política Urbanística de la  Generalitat  es  la  d'incrementar  les  densitats,  poder 
construir més i , així, intentar abaratir els pisos. Diu que la voluntat és la de modificar el Sector 1A.

El Sr. Andreu diu que no ha contestat la pregunta.

El Sr. Campdepadrós diu que hi havia una contradicció entre els dos informes. Diu que ell al passat 
Ple va dir de modificar l'error, però com no es va poder fer, es fa ara.

El Sr. Andreu diu que al modificar la densitat del Sector 1A també es modifica el Sector 1B. Diu 
que per aquest motiu un membre de la Corporació hauria d'absentar-se. Diu que segurament s'haurà 
de tornar a debatre en un altre Ple per fer-ho bé. Diu que al període d'al.legacions en presentaran 
una. Diu que l'equip de govern s'està equivocant i que no votaran a favor.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, cincs abstencions 
dels grups  ERC i IpM i un vot en contra del grup  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vist  que  el  Ple  de  la  Corporació  en  la  seva  sessió  de  data  27  de  juliol  de  2005  va  aprovar 
inicialment la modificació puntual del Pla General SUNP 1, delimitació sector 1A.

Vist que tant els informes com la proposta a presentar davant la Comissió Territorial d’Urbanisme 
de Tarragona presentaven errades materials subsanables.

Vist l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  de règim jurídic de les administracions 
públiques i el procediment administratiu comú, modificada parcialment per la Llei 4/99, de 13 de 
gener, on regula la rectificació d'ofici dels errors materials dels actes de l'Administració.



Per tot això, és proposa al Ple l'adopció del següent acord:

PRIMER: Rectificar els errors materials que existien en els informes tècnics i  a la proposta a 
presentar davant la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona.

SEGON: Continuar amb la tramitació de l'expedient d'aprovació inicial de la modificació puntual 
de Pla General SUNP 1, delimitació sector 1A.

SETÈ PUNT: RECTIFICACIÓ D'ERRORS MATERIALS EN L'APROVACIÓ INICIAL 
DE  LA  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  DE  PLA  GENERAL  SUNP  2,  DELIMITACIÓ 
SECTOR 2A

El Sr. Vallverdú reitera allò dit en el punt anterior.

El  Sr.  Huguet  diu  que  el  Sr.  Alcalde  apel.la  a  l'habitatge  de  protecció  oficial.  Diu  que  hi  ha 
habitatge de protecció oficial que és una concessió a 99 anys i que no han explicat res. Diu que li 
agradarà veure quan es desenvolupi la batedora si es modifica la densitat o no. Lamenta tants errors 
materials.

El Sr. Andreu diu que aquí se subsana l'error que es desenvolupen dos sectors. Diu que no és una 
qüestió de disseny sinó de temps. Diu que s'estan equivocant.

El Sr. Campdepadrós diu que l'error es va produïr durant l'últim Ple i que ara s'ha de subsanar.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups ApM i CiU, cincs abstencions 
dels grups  ERC i IpM i un vot en contra del grup  GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vist  que  el  Ple  de  la  Corporació  en  la  seva  sessió  de  data  27  de  juliol  de  2005  va  aprovar 
inicialment la modificació puntual del Pla General SUNP 2, delimitació sector 2A.

Vist que tant els informes com la proposta a presentar davant la Comissió Territorial d’Urbanisme 
de Tarragona presentaven errades materials subsanables.

Vist l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  de règim jurídic de les administracions 
públiques i el procediment administratiu comú, modificada parcialment per la Llei 4/99, de 13 de 
gener, on regula la rectificació d'ofici dels errors materials dels actes de l'Administració.

Per tot això, és proposa al Ple l'adopció del següent acord:

PRIMER: Rectificar els errors materials que existien en els informes tècnics i  a la proposta a 
presentar davant la Comissió Territorial d’Urbanisme de Tarragona.

SEGON: Continuar amb la tramitació de l'expedient d'aprovació inicial de la modificació puntual 
de Pla General SUNP 2, delimitació sector 2A.

VUITÈ PUNT: RATIFICACIÓ SOL.LICITUD SUBVENCIÓ FEDER 2006

El Sr. Vallverdú diu que hi ha una errada en el quadre del pressupost de les cinc torres. Diu que es 
presenta el mateix projecte que ja es va presentar en el seu dia i que es va rebutjar. Que tot i que no 
s'ha treballat en aquest tema votarà a favor.



El Sr. Huguet diu que no comparteixen el tema de les torres però que si venen subvencions millor 
per Montblanc. Diu que s'ha d'invertir més en clavegueram.

El Sr. Andreu diu que això és una ratificació de l'acord de Junta de Govern Local de 5 de setembre i 
que no es va consultar quines opcions escollir. Diu que no és una nova convocatòria del FEDER 
sinó que és el romanent que queda. Diu que la quantitat que es demana és molt alta i que no la 
concediran. Pel que fa a l'adequació de les cinc torres com a turisme rural, diu que es presenta el 
mateix projecte que ja va ser rebutjat per insuficient, que és incomplet i pobre. Diu que si es vol fer 
turisme rural a torres, s'ha de saber que fer amb torres que estan cedides com la de Barjaula. Diu 
que aquest equip de govern no treballa gens, tot i les dedicacions totals o parcials.

El Sr.  Carreras  diu que com existeix  un romanent  i  s'havien d'escollir  només dos es demanen 
aquestes que es creu que tenen una prioritat més alta. Diu que allò ideal seria poder fer totes les 
actuacions.

El  Sr.  Campdepadrós diu que es tracta  d'una  segona convocatòria  del  FEDER per  exhaurir  el 
romanent existent. Diu que l'objectiu principal és el clavegueram, però que les torres és un projecte 
també molt interessant, Diu que al seu dia el van rebutjar per falta de pressupost i no perquè estés 
malament el projecte com s'ha dit. 

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat amb els vots favorables  dels grups ApM, 
CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

Vist l’acord de la Junta de Govern Local d’aquest Ajuntament en la seva sessió celebrada el passat 
21 d’octubre de 2003 d’aprovació de la sol·licitud d’inclusió d’obres en les subvenció a l’empara de 
l’Ordre  GRI/344/2003, de 30 de juliol,  per la qual es regula el  procediment per seleccionar les 
actuacions dels ens locals susceptibles de cofinançament per a les anualitats 2004-2005-2006, i en 
la qual es sol·licitava entre d’altres :

- una subvenció de 870.333,20 € per a l’actuació construcció de col·lectors generals a la xarxa 
de clavegueram del municipi amb una memòria valorada per import de 1.740.666,40 €

- una subvenció de 330.950,90 € per a l’actuació adequació de 5 Torres com allotjament rural 
per import de 661.901,80 €

Vista  la  Resolució  GAP/3080/2004,  de  2  de  novembre,  per  la  qual  es  dóna  publicitat  de  les 
actuacions dels ens locals de Catalunya incorporades al Document únic de programació per a la 
zona Objectiu 2 de Catalunya amb cofinançament FEDER per a les anualitats 2004-2005, la qual 
atorga  a  l’Ajuntament  de  Montblanc  100.000  €  per  a  l’actuació  de  Construcció  de  col·lectors 
generals a la xarxa de clavegueram.

Vist l’acord de la Junta de govern local d’aquest Ajuntament, en la seva sessió del passat 30 d’agost 
de 2005, que va aprovar inicialment el projecte de “Canalització del desguàs de les aigües pluvials 
de l’eixample de la població” per un import de 399.973,31€ redactat per l’enginyer Rafael Cabré, 
com a primera fase de la memòria valorada de construcció de col·lectors generals a la xarxa de 
clavegueram.

Atès  que  l’atorgament  de  subvenció  del  FEDER 2004-2006 per  un  import  de  100.000€ estarà 
destinat a cofinançar el projecte de “Canalització del desguàs de les aigües pluvials de l’eixample 
de la població” per un import  de 399.973,31€, com a primera fase de la memòria  valorada de 



construcció de col·lectors generals a la xarxa de clavegueram.

Vist que restarà pendent de ser despesa elegible per al FEDER 2006 l’actuació de construcció de 
col·lectors generals a la xarxa de clavegueram per un import de 1.340.693,09€ , atès que resulta de 
la diferència entre el projecte aprovat “Canalització del desguàs de les aigües pluvials de l’eixample 
de la població” per un import  de 399.973,31€ i  la memòria valorada construcció de col·lectors 
generals a la xarxa de clavegueram per un import de 1.740.666,40 €

Vist l’Ordre GAP/314/2005, de 8 de juliol, de convocatòria de selecció d’actuacions dels ens locals 
susceptibles  de  cofinançament  del  Fons  europeu  de  desenvolupament  regional  (FEDER)  per  a 
l’anualitat 2006, i tenint en compte les necessitats del municipi de Montblanc, s’acorda:

PRIMER: Sol·licitar la inclusió de les següents obres que s’especifiquen:

TÍTOL OBRA SOL·LICITUD 
FEDER 2006

PRESSUPOST

2ª  fase  de  construcció  de 
col·lectors generals a la xarxa de 
clavegueram del municipi

668.327,92 € 1.336.655,85 €

Adequació  de  5  Torres  com 
allotjament rural

330.950,90 € 661.901,80 €

SEGON: Que l’òrgan executor del projecte ho serà competent del propi Ajuntament, qui realitzarà 
tots els tràmits administratius necessaris per a l’efectiva materialització del mateix. 

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

NOVÈ PUNT: APROVACIÓ COMPTE GENERAL DE 2004

El Sr. Vallverdú diu que creu que els números s'hauran fet bé, però el Pla de Sanejament no s'ha 
seguit. diu que no sap perquè no es compleix amb el Pla de Sanejament perquè no es treballa gaire.

El Sr. Huguet diu que tenen confiança en el Sr. Interventor i s'aprovaran els comptes. Diu que cada 
any  pregunta  quin  deute  tindrà  l'Ajuntament  i  que  sempre  té  raó.  Diu  que  si  a  mitjans  de 
comunicació surt que l'Ajuntament tindrà superàvit no entén perquè tenim pèrdues. Diu que no 
saben fer  pressupostos  i  la  gestió  és nefasta.  Diu que com avui  només s'aproven els  números 
votaran a favor, però diu que s'hauria de mirar el perquè de les correccions.

El Sr. Mogas diu que votaran a favor. Diu que la gestió política és molt dolenta. Diu que quan es 
redacten els pressupostos es fan invents i quan s'aproven els comptes es veu realment la gestió que 
es fa. Pregunta al Sr. Jané cap on va l'Ajuntament doncs el deute s'ha vist incrementat en un 2,74% 
cosa que obligarà a fer un nou Pla de Sanejament. Diu que per veure si un govern treballa s'ha de 
veure si s'han aconseguit els recursos, com ara els prestecs o les subvencions. Allò previst pels 
prèstecs s'ha complert en el 100% en canvi de subvencions només en un 24% i vol saber perquè. 
Un altra dada a tenir en compte són les inversions, on es veu que només s'han realitzat un 30% 
d'allò previst i dubta arribar al 100%.

El Sr. Jané diu que aquests dubtes s'haurien de plantejar a la Comissió de Comptes i no al Ple on 



s'aprova la proposta de la Comissió. Diu que el que s'aprova avui és donar compliment al Pla de 
Sanejament. Diu que hi havia una acumulació de deutes que venen d'altres legislatures i per això 
obtenim aquests resultats. Diu que Tresoreria està sanejada. Diu que el Pla de Sanejament només 
s'ha desviat un 1% però si s'hagués pogut realitzar la liquidació de l'IBI quan tocava no hagués 
passat. Diu que el deute s'incrementa per fer front  a les obligacions directes més immediates. Diu 
que hi ha inversions que no s'han fet per manca de finançament propi i que les subvencions no 
rebudes no són sempre responsabilitat de l'equip de govern.

El Sr. Mogas pregunta si s'ha complert el pressupost de capital que és el més important.

El Sr. Jané diu que no s'ha complert.

El Sr. Huguet demana a tots els regidors i als presents que apaguin els seus mòbils.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per unanimitat amb els vots favorables  dels grups ApM, 
CiU, ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

ANTECEDENTS

Finalitzat  l’exercici  pressupostari  2004,  cal  elaborar  el  compte  general  de  l’entitat  local,  dels 
organismes autònoms i de les societats mercantils de capital íntegrament local.

El compte general ha de posar de manifest la gestió realitzada en els aspectes econòmic, financer, 
patrimonial i pressupostari, i ha de contenir el conjunt de documentació bàsica, complementària i 
annexos.

Ha de ser elaborat per la Intervenció, i la Presidència l’ha de retre abans del dia 15 de maig de 
l’actual exercici.

Els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2004 s’han sotmès a l’informe de la Comissió 
Especial  de Comptes,  la  qual  n’ha emès un dictamen aprovador en data 31 de maig de 2.005. 
Exposat el compte general al públic en el Butlletí Oficial de la Província núm. 156, de data 8 de 
juliol  de  2.005,  pel  període  reglamentari,  no  s’hi  han  formulat  reclamacions,  al·legacions  ni 
observacions.

FONAMENTS DE DRET

D’acord amb els  articles  208 a  212 del  Reial  decret  legislatiu  2/2004,  de 5 de març,  pel  qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, la Instrucció de comptabilitat per 
a l’Administració Local i altres disposicions concordants en relació amb la tramitació i el contingut, 
la Comissió Especial de Comptes s'acorda:
 
Compte general de l’Ajuntament de Montblanc:

PRIMER.  Aprovar  definitivament  els  estats  i  comptes  anuals  corresponents  a  l’exercici  2004, 
integrats pels estats bàsics següents:

1. Estats i comptes anuals:

-  Balanç  de  situació:  en  tancar  l’exercici  hi  ha  un  actiu  de  15.068.052,98  €,  un  passiu  de 
15.068.052,98 € i un resultat de l’exercici amb una pèrdua  de 1.477.604,20. €.



- Compte de resultats: en tancar l’exercici hi ha una pèrdua  de  1.477.604,20. €.

-  Liquidació  del  pressupost:  en  tancar  l’exercici  hi  ha  uns  drets  pendents  de  cobrament  de 
2.514.758,92 €, unes obligacions pendents de pagament de  2.798.464,72 €, uns romanents totals de 
599.523,48 € i un resultat pressupostari ajustat de 105.309,61 €.

- Estat demostratiu dels drets que s’han de cobrar i les obligacions que s’han de pagar corresponents 
a pressupostos tancats: en tancar l’exercici hi ha uns drets pendents de cobrament de 1.096.024,08 € 
i unes obligacions pendents de pagament de 109.439,58 €.

- Estat de la tresoreria: en tancar l’exercici es consigna una existència de 1.012.511,40 €.

2. Annex als estats i comptes anuals:

- Balanç de comprovació: en tancar l’exercici hi ha un total acumulat en el deure de 43.909.654,65 
€ i un total en l’haver de 43.909.654,65 €.

-  Estat  de  modificació  de  crèdit:  en  tancar  l’exercici  hi  ha  unes  modificacions  en  els  crèdits 
pressupostaris per un import total de 3.887.606,88  €.

- Estat de romanent de tresoreria: en tancar l’exercici hi ha un romanent de tresoreria per a despeses 
generals de 1.639,79 € i un romanent de tresoreria afectat a despeses de 597.883,69 €.

- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries: en tancar l’exercici hi ha un saldo 
pendent de pagament de 1.201.543,56  €.

SEGON. Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants dels 
estats i comptes anuals i pels annexos.

TERCER. Retre els esmentats comptes de la corporació, esdevinguts com a resultat de l’exercici 
econòmic 2004, a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que determinen els articles mencionats 
en la part expositiva.

QUART. Incorporar el saldo deutor del compte 130  “ Resultats pendents d' aplicació “ al saldo del 
compte 100 “ Patrimoni ” per una quantitat de 1.866.432,59 €.

DESÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu que els regidors estan per voluntat pròpia i hi ha qui fa altres coses a part de ser 
regidor, com ara treballar i vol saber perquè no es compleix l'acord de fer els Plens els dijous.

El Sr. Huguet diu que la llicència d'obres majors 36/2005 s'ha donat sobre una finca rústica i vol 
saber que passa i qui ho controla. Diu que l'Equip de Govern va dir que s'havia parlat amb els 
comerciants  per  tancar  el  carrer Major i  el  President  de Unió de Botiguers diu que ningú s'ha 
adreçat a ell per parlar del tema. Vol saber perquè no s'ha publicat la modificació de la Unitat 
d'Actuació 4. Diu que les publicacions als Diaris Oficials de les sancions imposades es fan per la 
gent a la què no s'ha pogut notificar, però hi ha un treballador de l'Ajuntament. Diu que el tema del 
Col.lector és un problema doncs si ara hi ha un tap, el que es farà serà recollir l'aigua d'altres carrers 
també i s'abocarà a l'Avinguda, cosa que pot provocar molts problemes. Diu que uns senyors van 
demanar hora per parlar amb un tècnic de la casa i el Sr. Alcalde i l'alcalde els hi va dir que no 



podia ser per incompatibilitat d'horaris, i vol saber si l'alcalde té o no dedicació exclusiva.

El  Sr.  Combalia  diu  que  a  l'Avinguda  Manel  Ribé  s'està  executant  l'obra  del  clavegueram  i 
s'instal·la un tub de grans dimensions que recull les aigües pluvials i portar-les al riu, però que de 
moment es deixa al mig del carrer i pot originar que a la part baixa de l'Avinguda una inundació. 
Diu que a la inauguració del Centre d'Interpretació de Pintures Rupestres es va veure que es tracta 
d'un gran museu, fet per tècnics especialitzats, amb molt resó als mitjans de comunicació i el situa 
com un dels més importants de Catalunya. Però un cop passada la festa Major s'ha tancat perquè no 
hi ha personal. Demana que se solucioni aquest ridícul.

El Sr. Mogas diu que va llegir a la premsa que la biblioteca municipal s'obriria l'any vinent i vol 
saber  com serà,  el  seu  pressupost,  la  seva  gestió  i  l'estat  actual,  doncs  no  s'ha  informat  res  a 
l'oposició. Vol saber en quin punt es troba la modificació urbanística per solucionar el problema del 
Sr.  Besora.  Diu que el  Sr.  Campdepadrós  va realitzar  les  obres  d'arranjament  de camins  sense 
autorització, doncs tots els permisos es van denegar, en canvi ell atura obres amb els permisos 
municipals.

La Sra. Magrinyà pregunta per la paralització de les obres del Casal d'Avis.

El Sr. Andreu diu que avui s'acaba el plaç per presentar les al·legacions a dues modificacions de Pla 
General. Diu que hi ha moltes més al·legacions per aquestes modificacions que al propi Pla General 
al 1997. Diu que algun grup hauria de reflexionar perquè hi ha gent de les seves bases que signen 
aquestes  al·legacions  Diu  que  hi  ha  al·legacions  que  diuen  que  no  volen  pensar  que  amb  la 
modificació s'arregli  una il·legalitat  perquè si  pensessin això s'hauria d'acudir  als tribunals.  Vol 
saber com van les al·legacions Pregunta que passa amb GEMIPLAS doncs a Radio Montblanc es 
diu que no s'ha arribat a un acord i  que marxen a l'Espluga. Diu que no només no venen més 
empreses sinó que marxen les que hi havia. Diu que com està el tema dels permisos per canviar la 
línia i recorda que si es vol realitzar una permuta hauria de passar per Ple. Diu que no es podrà 
començar a principis d'octubre com es va dir. Diu que no se sap perquè està parada l'obra del tram 
22 de la muralla i diu que passada la meitat de la legislatura encara no s'ha posat una pedra a la 
muralla.

El Sr. Alcalde diu que el Ple es fa el dilluns perquè no era possible un altre dia perquè faltaven els 
tècnics. Diu que revisaran la llicència que diu el Sr. Huguet per veure que ha passat. Diu que el 
tancament del carrer Major s'ha intentat parlar amb els representants dels Botiguers però no s'han 
presentat , tot i que individualment si s'ha fet. Diu que pel que fa a les obres del col.lector, és cert 
que s'està fent a  trams i  això és conseqüencia de què els  Plans Parcials  que estan al  costat  es 
desenvolupen amb més rapidesa que les previsions de l'Ajuntament i, per exemple, en el cas del PP-
16, es va creure necessari desenvolupar la part del clavegueram i el col.lector en aquests moments i 
no per més endavant. D'aquesta manera s'avança amb la feina i així, es treu les aigües que anaven al 
Riuot i sortiran a l'avinguda Manel Ribé, però sense pressió, cosa que no afavorira la creació de 
grans acumulacions d'aigua. Pel que fa a no voler reunir-se amb ciutadans amb la presència del 
tècnic  diu  que  ell  sempre  parla  amb  tothom  i  que  sempre  ho  ha  fet.  Pel  que  fa  al  Centre 
d'Interpretació de Pintures Rupestres diu que és un Centre adscrit  al  Consorci del Museu de la 
Conca de Barberà i és aquest ent qui ha de decidir dotar el Centre de personal. Pel que fa al projecte 
de biblioteca diu que és un projecte bastant antic del què ja es va informar adequadament. Pel que fa 
a la modificació puntual de la Guardia dels Prats, diu que s'està treballant i que tot ha d'anar bé. Pel 
que fa als permisos per arranjar camins, diu que no es tracta ben bé de permisos d'obres i que es va 
haver d'actuar perquè era un tema d'urgència.  Diu que les obres del Casal d'avis  es reprendran 
durant aquest proper mes. Que no es cert que no s'instal.lin noves empreses i que en el cas de 
GEMIPLAS es va oferir un terreny, que havia de sortir a subhasta, però no ho van acceptar. Diu que 
pel que fa al desplaçament de la línia es manté la data d'octubre. Pel que fa a les obres del tram 22 



de la Muralla diu que es va aturar per instància de Patrimoni però que de seguida es reprendran les 
obres.

No havent-hi  més assumptes a tractar,  s’aixeca la sessió a dos quarts  de dotze de la nit,  i  per 
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  5  folis números                a
                  , ambdós inclosos.
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